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Vezměte, prosíme, na vědomí, že text článku odpovídá platné právní úpravě ke dni publikace.

10 otázek pro ... Lukáše Váňu
JUDr. Mgr. Lukáš Váňa, Ph.D. je spoluzakladatel KVB advokátní kanceláře s.r.o., která v letošním
roce oslavila již deset let od svého založení. Kancelář zakládal společně s dnes již bohužel zesnulým
Dr. Stanislavem Kadečkou. Od počátku se KVB zaměřila na poskytování právních služeb městům a
obcím a rovněž nabízejí specializovaný právní servis v oblasti správního práva. Kromě toho se JUDr.
Mgr. Lukáš Váňa, Ph.D. věnuje publikační činnosti, je například spoluautorem publikace „Zákon o
obcích, komentář (obecní zřízení)“.

1. Co máte na své práci nejraději?
Neustálou změnu a setkávání se spoustou inspirativních klientů a kolegů.

2. Největší pracovní úspěch?
Za úspěch považuji vybudování KVB advokátní kanceláře jakožto specializované kanceláře pro města
a obce. V nějaké podobě s námi spolupracuje každá druhá obec nebo město v této zemi. Pravidelně
také získáváme ocenění v rámci Právnické firmy roku.

3. Jak často Vás ve Vašem oboru něco překvapí?
Každý den jsem překvapený, co vše podléhá regulaci, a že společnost neustále funguje.

4. Kdo nebo co nejvíce ovlivnilo Váš profesní život?
Bylo to mé vlastní rozhodnutí věnovat se územní samosprávě. Dodnes tohoto rozhodnutí nelituji.
Stále mi toto zaměření dává smysl a můžu říct, že s postupujícím časem jsem o správnosti svého
tehdejšího rozhodnutí stále více přesvědčen.

5. Je nějaký zákon, který byste nejraději zrušil?
Zrušil bych stovky zbytečných „upřesňujících“ novel zákonů, které se schvalují dříve, než se ustálí
judikatura.

6. Knížka, kterou jste četl naposled?
Serotonin od Michela Houellebecqa.

7. Ideální dovolená?
Rád trávím čas s rodinou a přáteli na horách, nejlépe v Alpách.

8. Čím Vás dokáží studenti překvapit?
Spolupracujeme s řadou studentů, z nichž mnozí se později stali advokáty v naší kanceláři. Jsem
neustále příjemně překvapen jejich schopnostmi a dovednostmi. Jejich inteligence, vzdělání a
pracovitost jsou nesporné. Je úžasné sledovat, jak se dokážou vyrovnat s náročnými úkoly a jak
přinášejí inovativní přístupy do naší práce.

9. Co byste vzkázal mladým lidem, kteří uvažují o právnické profesi?
Ať se podívají, které profese jsou nejvíce ohrožené umělou inteligencí.

10. Kde se vidíte za 10 let?
Díky využívání umělé inteligence budeme schopni obsloužit daleko větší množství klientů nebo
nabízet stejnému množství klientů daleko pokročilejší služby. Práce advokátů a advokátních



kanceláří se určitě razantně promění, jenom ještě nevíme jak. V každém případě bych osobně rád
zůstal v této oblasti a sledoval a aktivně se podílel na těchto změnách po celých následujících deset
let. Myslím si, že je to fascinující oblast a jsem nadšený, že budu moci být součástí toho vývoje.
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